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ОТНОСНО:  Обособяване на място,специално устроено за престой на таксиметрови 
автомобили  на паркинг, намиращ  се източно от зала „Арена Шумен“ 

 

        

       УВАЖАЕМА ГОСПОЖО ПРЕДСЕДАТЕЛ, 

       УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 

 

       Предлагам Общински съвет – Шумен да разгледа възможността за обособяване на 
места за таксиметрови автомобили на част от съществуващ паркинг, намиращ се източно 
от зала „Арена Шумен“. 

      Предложеният паркинг е публична общинска собственост, отделен от основния 
паркинг на залата, и към момента се използва рядко и неефективно. В непосредствена 
близост е разположен голям търговски център (Ритейл парк Шумен), който е частна 
собственост и не позволява обособяване на места за автомобили от обществения 
транспорт на неговата територия. 

      Във връзка с тази инициатива поисках становище от ОДМВР – Шумен. Получих  
отговор, с който се потвърждава, че няма възражения по отношение на обособяването на 
места за престой на таксиметрови автомобили на посоченото място, съобразено с 
изискванията на действащата нормативна уредба. 

          Мотиви за предложение: 

1. В момента най-близките места за таксиметрови автомобили са разположени от 
другата страна на паркинга, на улица „Марица” и се използват предимно при 
провеждане на събития в залата. Това не помага и не е в услуга на хората, посещаващи 
търговския център. 



2. След като оставят клиентите си пред съответния магазин, таксиметровите шофьори 
не отиват на регламентираните места, защото те са отдалечени, а вместо това спират на 
разчертани в близост до входа на търговския център острови, за да бъдат видими за 
клиентите. По този начин те са в нарушение на правилата и създават предпоставки за 
пътно-транспортни произшествия. 

3. Често се наблюдава задръстване и блокиране на движението в паркинга на 
търговския център, тъй като таксиметровите водачи чакат клиентите да се качат и да 
натоварят покупките си. Това затруднява другите посетители. 

4. Създаването на официално обозначени места за таксиметрови автомобили на около 
10 метра от входа на търговския център ще улесни клиентите, ще осигури ред в 
движението и ще подобри транспортното обслужване. 

    Считам, че подобна организация ще бъде в интерес както на гражданите, така и на 
таксиметровите шофьори. 

    В тази връзка предлагам Общински съвет – Шумен да възложи на кмета на 
общината: 

• Да извърши необходимите процедури за съгласуване с компетентните органи 
(ОДМВР –Шумен, както и други институции, ако е нужно). 

• Да подготви проект за промяна на организацията на движението, ако това е 
нужно и да обособи официално места за таксиметрови автомобили на посоченото 
място. 

• Да предприеме необходимите действия за сигнализация, маркировка и 
обозначаване на местата за престой на таксиметрови автомобили в съответствие с 
нормативната уредба. 

 

  Предложение за решение: 

1. Общински съвет – Шумен приема предложението и възлага на кмета на 
общината да организира изпълнението. 

2. Общински съвет – Шумен определя броя на местата за таксиметрови 
автомобили в съответствие с нормативните изисквания. 

 

Приложения: 

- Снимков материал; 
- Скица; 
- Писмо от ОДМВР – Шумен относно съгласуване на предложението. 

 



 

С уважение: 

                    Юлия Неделчева 


